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Boekel, 6 juni 2025 
 
 
Geachte Raad van de gemeente Boekel, 
 
 
Namens het bestuur van de ondernemersvereniging Boekel richt ik mij als voorzitter naar uw Raad. Het 
bestuur behartigt de belangen van de ondernemers in Boekel in algemene zin, maar wij bemoeien ons 
normaal gesproken niet met individuele ondernemers.  
 
Voor het BoekelsVen wil ik hiervoor eenmalig een uitzondering maken. De ondernemers op camping 
BoekelsVen zijn nu al bijna 20 jaar bezig met het indienen van plannen om hun camping te 
moderniseren naar de eisen van deze tijd. Hier horen niet meer de accommodaties bij die nu zichtbaar 
zijn op de camping. Tot nu toe worden deze plannen continue gefrustreerd en uitgesteld door het 
verzoeken naar extra onderzoeken. Inmiddels zijn er in 20 jaar al zoveel onderzoeken geweest dat naar 
onze mening alles al is onderzocht wat onderzocht kan worden. Wat ons betreft is het een keer voorbij 
met het tijdrekken.  
 
In juli wordt in de gemeenteraad het zoveelste voorstel van camping BoekelsVen behandeld. Wij 
verzoeken u hier eindelijk een keer positief in mee te gaan, zonder vertragende onderzoeken, waarvan 
het meeste al onderzocht is en in de la ligt. Wij als ondernemers in Boekel staan dan ook pontificaal 
achter de plannen van de ondernemers die het BoekelsVen exploiteren.  
 
Waarom staan wij hier achter en vinden we het noodzakelijk om hierover een brief te schrijven: 
Ten eerste is het aangezicht van de camping met de bezetting die er nu staat totaal niet meer van deze 
tijd. Dit straalt negatief af op onze gemeente. Daarnaast verwachten recreanten ook meer luxe en dat 
kan alleen maar gerealiseerd worden met een totale metamorfose, zoals de ondernemer deze (elke 
keer) heeft voorgesteld. 
 
In de krant hebben wij gelezen dat er een politieke partij is die wil inzetten op ‘kleinschalige recreatie’ in 
combinatie met woningbouw. Dit plan leidt wat ons betreft ook weer tot vertraging van de plannen, 
omdat dit door geen enkele ondernemer zal worden opgepakt. Kleinschalige recreatie is niet rendabel 
en blijft dan ook hangen in hobbyisme. Wat overblijft zijn dan woningen in een bos/recreatiegebied. 
Ook zal dan de enige recreatie die Boekel nog kan bieden verdwijnen. Wij verzoeken uw Raad om mee 
te gaan met de plannen van de ondernemer voor het realiseren van een recreatiepark van een omvang 
dat levensvatbaar is. Dit leidt tot werkgelegenheid en heeft positieve effecten op de horeca en 
detailhandel in Boekel zelf.  
 
Wij als bestuur van de ondernemersvereniging hopen u hiermee overtuigd te hebben van de noodzaak 
van investeren door deze ondernemer. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Edward Nijhuis, voorzitter. 


